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Protokół nr 167/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27 lutego 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

4. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

           Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ)  

6. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 



2 
 

7. Pan Mariusz Wróbel   - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3)  

8. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

9. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

10. Pan Łukasz Sibiński   - z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

          i Budownictwa w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu 

 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet radnych Rady Powiatu w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Wieluniu.  

7. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu „Samorząd 

Przyjazny Rodzinie 2023” ogłoszonego przez Zarząd Województwa Łódzkiego.  

8. Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2023 r.  
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9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 10.02.2023 r.  

10. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022 r.   

11. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest Powiat Wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. oraz w 2024 r. w związku ze złożeniem 

wniosków przez Powiat Wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne 

Pracownie”.  

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na wzmocnienie systemu odpowiadającego za bezpieczeństwo uczniów  

na terenie szkoły.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z ziemi polskiej do włoskiej  

w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024  

w programie Erasmus+.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr 1067/22 

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2023 rok.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego - dot. zadania publicznego pn. Nieodkryty Powiat 

Wieluński, będącego przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco  

w trybie art. 19a ustawy z dnia 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie.  
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Mierzyce.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu  

w obszarze miasta Wielunia.  

19. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2022 r. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2023 r.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad 

udzielania upoważnień przez Skarbnika Powiatu Wieluńskiego  

do kontrasygnowania czynności prawnych mogących spowodować powstanie 

zobowiązań majątkowych Powiatu Wieluńskiego.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia  

w 2023 roku dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

24. Sprawy bieżące. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 5 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru wniosków proponowanych do zgłoszenia  

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków”. Przekazał, że nie 

ma oficjalnych pism, które świadczyłyby o tym, że uchwała jest nieprawidłowa.  

Na ten moment trzeba tak zadziałać, ponieważ nie zdążą z terminami,  

aby te wnioski, które spłyną w terminie zaproponowanym przez rząd, mogli wysłać. 

Następnie zaproponował wprowadzenie jako punktu 6 „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji ds. weryfikacji i wyboru wniosków 

proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków”. Zaznaczył, że punkt 5 w zaproponowanym porządku obrad 

byłby punktem 7, porządek obrad zwiększyłby się o dwa punkty. Zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem ww. zmian do porządku obrad.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 5 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru wniosków proponowanych do zgłoszenia  

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków” oraz jako punkt  

6 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji  

ds. weryfikacji i wyboru wniosków proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków” (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem porządku obrad ze zmianami.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji  

ds. weryfikacji i wyboru wniosków proponowanych do zgłoszenia  

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet radnych Rady Powiatu w Wieluniu.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Wieluniu.  

9. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu „Samorząd 

Przyjazny Rodzinie 2023” ogłoszonego przez Zarząd Województwa Łódzkiego.  

10. Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2023 r.  

11. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 10.02.2023 r.  

12. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022 r.   

13. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest Powiat Wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. oraz w 2024 r. w związku ze złożeniem 

wniosków przez Powiat Wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne 

Pracownie”.  

14. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na wzmocnienie systemu odpowiadającego za bezpieczeństwo uczniów  

na terenie szkoły.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z ziemi polskiej do włoskiej  

w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024  

w programie Erasmus+.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr 1067/22 

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2023 rok.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego - dot. zadania publicznego pn. Nieodkryty Powiat 

Wieluński, będącego przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco  

w trybie art. 19a ustawy z dnia 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Mierzyce.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu  

w obszarze miasta Wielunia.  

21. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2022 r. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2023 r.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad 

udzielania upoważnień przez Skarbnika Powiatu Wieluńskiego  

do kontrasygnowania czynności prawnych mogących spowodować powstanie 

zobowiązań majątkowych Powiatu Wieluńskiego.  
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

26. Sprawy bieżące. 

27. Wolne wnioski. 

28. Zamknięcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag.  Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 165 z CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 165/23 z CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny pan Krzysztof Dziuba). 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

naboru wniosków proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Powitał pana Krzysztof Dziubę – wicestarostę wieluńskiego.  
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 Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1124/23  w sprawie ogłoszenia naboru wniosków proponowanych do zgłoszenia 

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (głosowało 5 

członków Zarządu).          

 Uchwała Nr 1124/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji  

ds. weryfikacji i wyboru wniosków proponowanych do zgłoszenia  

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował  

do składu komisji pana Krzysztofa Dziubę na przewodniczącego, pana Henryka 

Wojcieszaka na członka komisji, pana Łukasza Dybkę na członka komisji, panią 

Annę Pakuła na członka komisji oraz pana Piotra Wlazłego na członka komisji. 

Zapytał, kto jest „za” powołaniem komisji ds. weryfikacji i wyboru wniosków 

proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków w ww. składzie. 
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) powołał komisję  

ds. weryfikacji i wyboru wniosków proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w składzie: 1) Krzysztof Dziuba  

– przewodniczący; 2) Henryk Wojcieszak – członek, 3) Łukasz Dybka – członek;  

4) Anna Pakuła – członek; 5) Piotr Wlazły – członek (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1125/23 w sprawie powołania komisji ds. weryfikacji i wyboru wniosków 

proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 1125/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet radnych Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotowy projekt 

uchwały.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 1126/23 w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet radnych Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).

 Uchwała Nr 1126/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 1127/23 w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1127/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał pana wicestarosty, 

dlaczego wstrzymał się od głosu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że jego 

zdaniem to nie Zarząd powinien przedkładać ten projekt uchwały. Dodał, że na sesji 

zagłosuje „za”.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że podobnie uważa. Dodał, że też się nad tym zastanawiał. 

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy były przypadki zwrotu 

kosztów.  

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że nie było.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że nie 

było takiej uchwały, ale musi być, zmieniło się orzecznictwo. Zamknął punkt 8.  

 

 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu „Samorząd 

Przyjazny Rodzinie 2023” ogłoszonego przez Zarząd Województwa Łódzkiego. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską - dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu oraz 

panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Udzielił głosu pani dyrektor Korczewskiej.   

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody na przystąpienie  

do konkursu „Samorząd Przyjazny Rodzinie 2023” ogłoszonego przez Zarząd 

Województwa Łódzkiego.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył pismo  Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na przystąpienie do konkursu „Samorząd Przyjazny Rodzinie 

2023” ogłoszonego przez Zarząd Województwa Łódzkiego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2023 r. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Korczewskiej.   

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

instytucja pośrednicząca.  
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   Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że jest to PFRON (Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) i powiat wieluński.   

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy obsługa programu 

też nas nie dotyczy, jest ujęta w tej kwocie.   

   Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak, powiat nic nie odpłaca. PFRON  

to finansuje łącznie z kosztami obsługi. Przekazała, że jest to program, który realizują 

chyba od 2013 r. systematycznie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy konkurs 

ogłasza PFRON.  

   Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. To jest program, odnośnie którego tylko 

wyrażamy gotowość realizacji programu. Jest przygotowana umowa i realizujemy 

program.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odczytał fragment 

pisma „Dodatkowo do wiadomości przekazuje się informację dotyczącą programu 

Aktywny Samorząd wraz z prognozą potrzeb na rok 2023, której nie należy przesyłać 

do Łódzkiego Oddziału PFRON”.  

   Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu wyjaśniła, że cała informacja, którą napisały, czyli cała 

rozpiska, co i na ile, nie jest przesyłana do PFRON-u – do PFRON jest przesyłane 

konkretne oświadczenie, że chcemy 800 tys. zł, a ta informacja została 

przygotowana dla Zarządu, żeby wiedział czego dotyczy, ponieważ są tylko kwoty. 

Chodziło o to, aby przedstawić czego dotyczyły poszczególne działania.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2023 r. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził 

gotowość realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd” w 2023 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 10.02.2023 r. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus - dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Udzielił głosu pani dyrektor Freus.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii sterylizacji 

i zapytał, czy jak ktoś ma przygotowane pakiety, to nie zostało to zmienione  

w cenniku.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tam jest 

cena za pakiet. Dodała, że jeżeli zmieniają cennik i ktoś ma umowę na pakiety  

i zmieniają cenę pakietu, to również ma to wpływ na zmianę umowy. Nadmieniła,  

że największa zmiana była za gotowość.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych 

uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 10.02.2023 r. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieopłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022 r. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Świtalskiej.  

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że koszty  

w rozliczeniu wydatków za 2022 r. zgodnie z zawartą umową są wręcz idealnie takie 

same jak wydatkowane środki. Dodał, że rozumie, że jeżeli koszty były rzeczywiście 

większe, to można było je wpisać, ale dopytał, czy nie było takiej sytuacji,  

że np. te koszty były mniejsze i gdzieś indziej były wprowadzane, czy nie.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że oni składają 

ofertę.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła i podkreśliła, ze według tej oferty, bo jest powiedziane,  

że według ustawy 90% jest przeznaczone na wynagrodzenia, na edukację tyle 

procent. Zaznaczyła, że wszystko jest procentowo określone, więc też nie mogą 

przekroczyć tej ilości dotacji, że np. nie dają na wynagrodzenia, a więcej dają  

na edukację, czy odwrotnie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że część środków jest przeznaczona na promocję tego programu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest ryczałt.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zgodnie z ofertą.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła i dodała, że oferta jest przedkładana.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę 

techniczną, aby było to zrobione nie na kolorowo tylko na czarno-biało, ponieważ 

wtedy jest czytelniejsze.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest podział 

ilościowy na poszczególne punkty, czyli ile porad w poszczególnych punktach było 

udzielonych.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tutaj nie ma, ale ma taką informację. Dodała,  

że tutaj jest ilość porad udzielonych tylko w ramach Stowarzyszenia SURSUM 

CORDA, a dodatkowo jest punkt, który prowadzi powiat.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.  

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego pn. „Prowadzenie punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieopłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w roku  

2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym  

jest Powiat Wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. oraz w 2024 r. w związku  

ze złożeniem wniosków przez Powiat Wieluński w ramach konkursu „Nasze 

Ekologiczne Pracownie”. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Mariusza Wróbla – dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika, pana Zbigniewa 

Wiśniewskiego – dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu, panią Annę Pakułę – inspektora ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych oraz panią Renatę Tatarę – dyrektora  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. Podkreślił,  

że sprawa dla Zarządu jest oczywista, dzięki tym wnioskom chcą pozyskać środki  

na poprawkę estetyki sal lekcyjnych, związaną z tematyką ekologiczną. Zapytał,  

czy Państwo dyrektorzy chcieliby coś dodać. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy są 

pytania do Państwa dyrektorów. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu skierował pytanie do pani 

dyrektor Tatary. Nadmienił, że program jest dwuletni, ale to czy pieniądze będą 

wydane w tym roku, czy w przyszłym, ale jakby było to zaplanowane na przyszły rok 

to byłoby dobrze, bo w tym roku nie widzi tych udziałów, bo one są dosyć spore. 

Kontynuował, że I LO wkład własny określiło na 33 903 zł, II LO tylko 3 200 zł,  

ZS nr 3 22 700 zł, ZSS 12 150 zł. Zapytał, czy 3 200 zł to jest wkład własny,  

a z własnych środków trzeba wyremontować całą klasę.  

   Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu przedstawiła swój plan, a mianowicie ma cztery wersje. 

Pierwsza wersja jest taka, że przeznaczone pomieszczenie, które ma  

na tę pracownię to jest pomieszczenie, które było niedawno zalane i jeśli wpłyną 

pieniądze, to wyremontuje je z pieniędzy z ubezpieczenia. Jeżeli nie uda się tego  

w ten sposób zrobić, to ma sponsora strategicznego łącznie z Radą Rodziców  

na remont tegoż pomieszczeni. Kontynuowała, że jeśli plan „B” nie wyjdzie, to ma 

plan „C”, tzn. zrobi tę salę w takiej sali, która nie wymaga remontu i która 2-3 lata 

wcześniej była wyremontowana i w tym momencie skupia się tylko na efekcie dla 

młodzieży, na pomocach dydaktycznych, które zaplanowała. Zaznaczyła, że jej 

zdaniem cały projekt, który ma jest fajnym projektem. Dodała, że wtedy nie będzie 

potrzebowała środków na remont, skupi się tylko na elektryce, wymianie lamp  

na energooszczędne. Przekazała, że czwarta wersja jest taka, że jeżeli mają 

pieniądze wkład własny, to nie będzie miała nic przeciwko, jeśli Zarząd dzisiaj 

przyzna te środki.  
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   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział 

do pozostałych dwóch dyrektorów, czy nie mogliby pozyskać też inwestorów 

strategicznych.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosków dyrektorów szkół w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wnioski dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu 

Wieluńskiego w 2023 r. oraz w 2024 r. w związku ze złożeniem wniosków przez 

Powiat Wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne Pracownie” (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na wzmocnienie systemu odpowiadającego za bezpieczeństwo uczniów  

na terenie szkoły. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy chodzi  

o monitoring i zapytał, dlaczego jest to takie drogie.   

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że chodzi o monitoring. Powiedziała, że można rozdzielić to na etapy, 

ale chciałaby w ogóle rozpocząć działania w tym kierunku, ponieważ po szkole 

podstawowej obecnie nie ma w ogóle monitoringu i po części internatu na górze 
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również nie, a tam są lekcje i cały korytarz uczniów. Sytuacje zdarzają się przeróżne, 

monitoring jest to bezpieczeństwo dzieci.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że została już sprawdzona sprawa dotycząca naboru wniosków na bezpieczeństwo  

w ramach Fundacji Stasiaka, tak jak kiedyś było na przejścia na drogach, a w tej 

chwili jest na bezpieczeństwo publiczne, ale tylko w przestrzeni publicznej otwartej.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że skoro otwartej, to może na zewnętrz 

budynku będzie się liczyło.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że przestrzeń publiczna to może być, np. tu w parku miejskim, gdzieś przy ulicach, 

przy działkach. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o poszerzenie systemu 

kontroli dostępu dla 150 użytkowników. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że już dzisiaj to robi, tzn. to są dojścia  

do szkoły, czipy. Poinformowała, że to kosztuje 2 500 zł i powtórzyła, że już dzisiaj  

to robi, ponieważ I klasy (3-4) nie miały takiego dostępu, wchodziły jednymi drzwiami 

i była uruchomiona pani sprzątaczka, aby im otwierać. Jednak zbyt długo to trwało  

i dzisiaj wykonuje to poszerzenie dostępu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie można od uczniów 

wziąć pieniędzy.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że nie dodając, że mają obowiązek 

zapewnić uczniowi bezpieczeństwo. Dodała, że biorą kaucję i potem ją zwracają.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy uczniowie kupują 

sobie sami kluczyki do szafek.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że kluczyki dostają. Nadmieniała,  

że z szatniami też ma problem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika o zdanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że to jest 65 tys. zł.  
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Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zaproponowała, aby zaplanować na przyszłość, żeby gdzieś 

to było zapamiętane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że będzie 

pamiętał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

połowę kwoty w tym roku.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jak najbardziej, można nawet 1/3 tej kwoty, 

jeśli w ogóle są takie środki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

aby pozostawić sprawę w toku i  przeznaczenie na ten moment 2 500 zł.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że w tych środkach jest jeszcze założenie domofonu 

od strony ul. Szkolnej, ponieważ tam przychodzą ludzie z zewnątrz. Zaznaczyła,  

że musi być domofon, bo nie są w stanie zapanować nad tym, kto wchodzi do szkoły.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował na ten 

moment kwotę 5 tys. zł, a odnośnie reszty sprawa jest w toku. Zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zwiększeniu budżetu jednostki na ten moment o kwotę 5 tys. zł i o pozostawieniu 

sprawy w toku (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że został 

ogłoszony program przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej Racjonalizacja zużycia energii w budynkach użyteczności publicznej. Dodał, 

że jest to dobra okazja, aby podejść kolejny raz pod kompleksową 

termomodernizację budynku II Liceum Ogólnokształcącego. Poprosił, aby pani 
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dyrektor przedstawiła stan faktyczny, czy jesteśmy gotowi złożyć wniosek,  

czy zdążymy go ewentualnie złożyć. Przekazał, że program polega na pożyczko-

dotacji 80% dotacji, 20% pożyczki, którą można do tego jeszcze umorzyć.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tam jest do podziału kwota chyba 20 mln zł. 

Dodała, że rozmawiała z panem, który dokonywał jej ostatnio aktualizacji audytu. 

Przekazała, że ten pan twierdzi, że trzeba składać nawet to, co mamy tylko podwoić 

koszty w stosunku do tego, jaka była propozycja.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że analizowali to, co było ostatnio i ten efekt ekologiczny był za słaby, więc tutaj nad 

tym trzeba byłoby popracować.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Licem Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że będzie dzisiaj rozmawiała z tym panem 

chyba, że jeszcze ktoś inny to zrobi. Zaznaczyła, że to jest sprawa do poświęcenia jej 

dużej uwagi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o zajęcie się tą sprawą.  

 

 

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z ziemi polskiej  

do włoskiej w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów  

PO WER. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pan 

dyrektor ze swoim projektem był na liście rezerwowej i dostał się z tej listy  
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do realizacji tego programu. Należy uaktualnić tylko pełnomocnictwo. Zapytał,  

czy pan dyrektor chciałby coś dodać.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu dodał, że wniosek był składany w listopadzie 

2021 r., w lutym 2023 r. otrzymali tę informację. Zaznaczył, że czasu mają bardzo 

mało, ponieważ do końca czerwca ten projekt musi być rozliczony, ale zapewnił,  

że zdążą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. Poprosił, aby uchwała został przygotowana 

jeszcze dzisiaj do podpisu.  

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1128/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z ziemi 

polskiej do włoskiej w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów  

PO WER (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 1128/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku 

szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1129/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w roku szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+ (głosowało 5 członków 

Zarządu).            

 Uchwała Nr 1129/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr 1067/22  

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że rozumie,  

że było 700 zł zapisane na te konkretne studia, chcemy dołożyć 1414 zł i zapytał,  

czy nie mamy ograniczenia 2 000 zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to musi wynikać z przelicznika. Dodał, że nie mogło 

przekroczyć i to w ramach środków, które były już przyznane w dyspozycji dyrektora, 

czyli jest to przesuniecie w innych jednostkach. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że rozumie, 

ale było przyjęte jakieś maksimum.    

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że chyba do 1 500 zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że teraz 

przekroczymy, 1414 zł + 700 zł to będzie 2 114 zł, jeśli to są te same studia, a tak 

wynika z pisma.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jeszcze to przeliczy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby ogłosić 

przerwę w obradach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd powróci do tego punktu po przerwie.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

4 osobowym. Nieobecny pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Przypomniał, że Zarząd rozpatruje punkt 

17. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że jeśli chodzi o kwotę 2 tys. zł to są dwa semestry, więc nic nie 

będzie przekroczone.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1130/23 zmieniającą Uchwałę nr 1067/22 w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2023 rok (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 1130/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego - dot. zadania publicznego pn. Nieodkryty Powiat 

Wieluński, będącego przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco  

w trybie art. 19a ustawy z dnia 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że nie wpłynęły po ogłoszeniu żadne informacje,  

czy komentarze, wnioski w związku z tym przedstawili projekt uchwały w sprawie 

uznania niecelowości realizacji zadania publicznego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1131/23 w sprawie uznania niecelowości realizacji zadania publicznego 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).    

 Uchwała Nr 1131/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Mierzyce. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że wszyscy 

wypowiedzieli się pozytywnie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1132/23 w sprawie projektu uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentów wsi Mierzyce (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

pan Marek Kieler).          

 Uchwała Nr 1132/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu 

w obszarze miasta Wielunia. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana naczelnika 

Łukasz Sibińskiego, któremu udzielił głosu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co będzie się działo  

między ul. 18 Stycznia a ul. Pionierów. Dopytał, czy to będzie dalsza rozbudowa.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że powiększają tereny pod zabudowę mieszkaniową, 

przedtem tam były tereny rolne.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tam miały być 

Mieszkania Plus.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że z tego co wie, to miało być w rejonie ul. Sadowej  

i ul. Częstochowskiej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1133/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranego terenu w obszarze miasta Wielunia (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).     

 Uchwała Nr 1133/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2022 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu przekazała, że zostało 

przedstawione sprawozdanie z realizacji planu pracy Zarządu za II półrocze 2022 r.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu za II półrocze 

2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).   

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1134/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).       

 Uchwała Nr 1134/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2023 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1135/23 w sprawie zmian w układzie wykonawczym do budżetu na 2023 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).    

 Uchwała Nr 1135/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia zasad 

udzielania upoważnień przez Skarbnika Powiatu Wieluńskiego  

do kontrasygnowania czynności prawnych mogących spowodować powstanie 

zobowiązań majątkowych Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1136/23 w sprawie ustalenia zasad udzielania upoważnień przez Skarbnika 

Powiatu Wieluńskiego do kontrasygnowania czynności prawnych mogących 

spowodować powstanie zobowiązań majątkowych Powiatu Wieluńskiego (głosowało 

4 członków Zarządu, nieobecny pan Marek Kieler).     

 Uchwała Nr 1136/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 1137/23 w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na udzieleniu poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

pan Marek Kieler).          

 Uchwała Nr 1137/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 26 

       Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że w ubiegłym 

tygodniu odbyli spotkanie w sprawie naboru na Branżowe Centra Umiejętności.  

W całym kraju ma powstać 20 takich Centrów, dedykowanych szkolnictwu 

zawodowemu. Poinformował, że ZS nr 1 w Wieluniu jest zainteresowane, żeby takie 

Branżowe Centrum otworzyć, związane z kształceniem cukierników. Dodał, że pan 

starosta prosił, aby przekazać, że będzie taki wniosek przygotowywany. Nadmienił, 

że jest w 100% finansowany, a niestety niekwalifikowany jest VAT, więc jeśli 

otrzymamy wsparcie to VAT będzie po naszej stronie.         

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli 23%. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że w zależności od tego, co będą kupować, ale przeważnie jest to 23%.  

 

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

 

   Na CLXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  

 

 

 

 

 

 

 



34 
 

 

 

Pkt 28 

Zamknięcie CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLXVII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


